
SKOLEBESTYRELSEN VED KORSHØJSKOLEN 

Skolebestyrelsesmedlemmerne, medarbejder- og elevrepræsentanter samt skoleledelsen indkaldes til 

ordinært bestyrelsesmøde: 

Tirsdag den 28-11-2023 kl. 19.00-21.00 i lokale 14 (lige inden for hovedindgangen) 

 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde (31-10-2023) (fast punkt)  

2. Nyt fra elevrådet (fast punkt) 

3. Nyt fra personalet (fast punkt) 

4. Nyt fra ledelsen (fast punkt) 

5. Nyt fra skolerådet (fast punkt) 

6. Bordet rundt (fast punkt) 

7. Revidering af princip for mobiltelefoner (indledende drøftelse) 

8. Synliggørelse af skolebestyrelsen  

• Hvorfor skal skolebestyrelsen synliggøres? 

• Hvilke erfaringer har vi med synliggørelse af skolebestyrelsen? 

• Hvilke ideer har vi til en synliggørelse? 

9. Drøftelse af revideret forslag til princip for kontaktforældre 

10.Evt.  

 

Referat af skolebestyrelsesmøde den 28-11-2023 
 

Deltagende ved mødet: Ana Claudia, Stine, Stine, Ole, Bjarne, Nadja, Rikke, Jim og Hanne.   

Afbud: Karin, Line 

Referent:  Hanne 

Ad. 1. Godkendt 
Ad.2.  Intet nyt, ingen repræsentanter med. 
 
Ad. 3. Dejligt med aktiviteter i snevejr, det giver god energi! 
 
Ad. 4. Forespørgsel på skolens betalingssystemer: Betalingssystem til skolens forskellige aktiviteter, bruges 
til flere ting og derfor vil Mobilepay indbetalinger følge bestemte tider hvor der er ”åbent” for den enkelte 
klasses tiltag som lejr m.m. Der er ved at blive undersøgt muligheder i Randers Kommune med andre 
løsninger! Vi hører nærmere senere. 



Tak for gode input til folder med tekster m.m. der er kommet mange ideer fra eleverne og det er rigtig 
dejligt. Vi har aftale med en fotograf som skal lave billeder til os, vi venter på det gode vejr! 
Ny lærer Maj Jensen starter til 1. januar 2024. 
Ansættelse af ny pædagogfaglig leder pr. 1.februar 2024, der er ansættelsessamtaler i december og der har 
været interesse om stillingen. 
Vi har prøvet at genopstarte håndbold-linjen og det er nu i gang med ned til 5.kl. og Søren vores 
specialklasse pædagog står for det. 
 
Ad. 5.  Intet nyt 
 
Ad. 6. Ros til de nye børn i legepatruljen, det er startet rigtig godt op, med gode aktiviteter og god 
rammesætning. 
 
Ad. 7. Revidering af princip for mobiltelefoner (indledende drøftelse) 
Det princip der ligger nu er fra 2018, derfor tages det op igen.  
Det nuværende princip fungerer godt ift. undervisningen. Og det er accepteret af eleverne som en god 
kultur. 
(Der er dog udfordringer med at nogen går på sociale medier på Chromebooks.) 
 
Skal der formuleres noget om, ift. princippet? En enkelt formulering ændres og derefter vedtagelse. 
 
 Ad. 8.   
• Hvorfor skal skolebestyrelsen synliggøres? Vigtigt at der er bevidsthed om bestyrelsen arbejde, og at man 
kan få indflydelse på nogle ting. Formålet kan jo være fordi der skal rekrutteres nye, ind imellem? Ønsker vi 
at der er flere der ved det? 

• Hvilke erfaringer har vi med synliggørelse af skolebestyrelsen?  

• Hvilke ideer har vi til en synliggørelse?  Forslag om at der hænger billeder af SKB ved kontoret. (Vi skal 
undersøge hvordan billeder kan tages kontinuerligt? Sjovt med video, da der var valg. 

Opdatering af skolebestyrelsesgruppen på AULA. 

Stine har informeret 0.kl. de seneste år om SKB og det vil vi gerne fortsætte med, men skal der evt. være en 
opdatering i 4.kl og evt.  i 7.kl. med info om arbejdet i SKB? Evt. som video? Evt. laves i foråret i SKB 

 
Ad. 9. Godkendt!  Liste med navne på kontakt forældre, er der ønske om, at det kan findes i AULA! 
 
Ad. 10. Evt. Skoleudviklingssamtale vil vi informere om næste gang. 
 
 


